
Werkgroep multisport - 24/10/2023 

Aanwezig: Niki Devoldere, Kristof Van Daele en Jasper Van Wonterghem 

Verontschuldigd: Stijn Demeulemeester en Rob Woestenborghs 

Start: 19u30 – einde: 21u40 

-- 

• Terugblik deelnemersaantallen seizoen 2023 

Groot verschil tussen verschillende organisaties. Kortrijk, Bellegem en Kruisem doen het goed. Andere 

organisaties doen het iets minder. Reden? 

- Drafting vs. Non-drafting 

- Is de Lotto Duatlon Series een nevenprogramma van een andere wedstrijd?  

- Prijs 

o Mogelijkheid om inschrijvingsgelden gelijk te trekken? Moeilijk te bepalen door de 

verschillende kosten van de organisatoren 

o Eventueel een pakket aanbieden voor deelnemers van de Lotto Duatlon Series waarbij 

men een fixed bedrag betaalt voor x-aantal wedstrijden (bijvoorbeeld: 200 euro voor 5 

manches). Moeilijk doordat blessures niet voorspeld kunnen worden. Atleten gaan dit 

risico niet nemen. 

o Eventueel werken met verschillende tarieven/ inschrijfdatum (naar voorbeeld KTT 

2023)? 

➔ Wedstrijden met hoger inschrijvingsgeld lokken minder deelnemers (vb. Damme) 

- West- vs. Oost-Vlaanderen (historisch verleden) 

 

• Vooruitblik seizoen 2024 

Spreiding in data moet zo goed mogelijk behouden worden. Door het verleden is de kans groot dat West- en 

Oost-Vlaanderen steeds meer wedstrijden zullen organiseren. Voorlopig 8 wedstrijden die interesse hebben in 

het organiseren van een Lotto Duatlon Series manche. 

- Voorlopig 2 organisaties die in elkaars vaarwater komen 

- Kwartafstand is prominenter aanwezig (5-3) 

- Volgens de Be3-reglementen mogen 16-17 jarigen niet deelnemen aan de sprintafstand. Kan hier 

een wijziging in het reglement plaatsvinden om dit toch toe te staan? Eventueel de afstanden in 

het Be3reglement voor deze leeftijdscategorie aanpassen?  

- Promowedstrijd adviseren 

- Wat met de competitieve/ recreatieve atleet? 2 opties: 

o Optie 1: Mogelijkheid om te starten in 2 waves (licentiehouders/ niet-licentiehouders) 

met een verschil van 5’? Voordeel hiervan is dat: 

✓ De eerste wave competitiever is ingesteld 

✓ De atleten die geen licentie hebben eerder zullen opteren om toch een 

wedstrijdlicentie aan te schaffen zodat ze in de eerste wave terechtkomen 

✓ Minder mengeling van verschillende niveaus in de wedstrijd 

 

  



o  Optie 2: Werken met verschillende startvakken. Startvak 1: X-aantal atleten uit de top 

van het algemeen klassement, aangevuld met x-aantal topper die geselecteerd zijn voor 

de internationale kampioenschappen (De Smedt, Carabin,…). Startvak 2: Alle 

gelicentieerden (3VL/LBFTD-licentie. Startvak 3: Alle niet-gelicentieerden. Voordeel 

hiervan is:  

✓  Rechtstreeks duel tussen de betere atleten door het invoeren van het 

eerste startvak 

✓ De atleten die geen licentie hebben eerder zullen opteren om toch een 

wedstrijdlicentie aan te schaffen zodat ze in het tweede startvak 

terechtkomen. Het is namelijk moeilijker om atleten in te halen vanuit 

startvak 3. 

✓ Minder mengeling van verschillende niveau’s in de wedstrijd. 

- BK telt voor dubbele punten indien deze wedstrijd deel uitmaakt van de Lotto Duatlon Series 

- Werken met gouden borstnummer voor de leider in het algemeen klassement. Federatie kan 

borstnummers niet in bulk aankopen en deze doorverkopen aan de organisaties?  

 

• Prijzengeld 

 

- Dagpodia verplichten bij de organisatie voor de verschillende categoriën (geldprijs of natura prijs). 

Beslissing ligt bij de organisatie. Vooral op het podium staan is voor veel atleten al voldoende 

- Wat met prijzengeld voor het eindklassement?  

✓ Indien geen volledig podium/ categorie = naturaprijs 

✓ Overall prijzengeld behouden. Eventueel bekijken of het mogelijk is om een 

naturaprijs te voorzien voor alle laureaten die opgenomen worden in de 

eindranking. 

 

• Criteria om mee te nemen naar de organisatoren 

 

- Dagpodium voorzien voor de verschillende cateogrieën  

- Verplicht werken met 3VL-timing 

- Invoeren van startvakken?  

 

• Varia 

 

- Op vraag van Niki graag de presentatie op voorhand doorsturen 

- Meer leden in de werkgroep krijgen (laatste edities waren we maar met 3) 

- Ondanks twee afzeggingen toch blij dat de het overleg doorging.  

 

 

 

 


